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Vraag 1 
Betaalt iedereen in Ridderkerk per 1 januari 2019 het abonnementstarief van 17,50? Ongeacht of de 
voorziening in een algemene voorziening of maatwerkvoorziening is ondergebracht?

Antwoord 
In 2019 moeten alle inwoners met een indicatie voor een maatwerkvoorziening vanuit  de Wmo dit 
abonnementstarief  betalen ongeacht of  dit  in  een algemene voorziening of maatwerkvoorziening is 
ondergebracht. Dus als iemand gebruik maakt van de algemene voorziening Schoon Huis betalen zij  
ook dit bedrag.

Vraag 2
De tariefstijging van 2017 naar 2021 is ong. 25 %. Huishoudelijke hulpen krijgen in die jaren ongeveer 
12% loonsverhoging. Waar gaat het overige geld naar toe?

Antwoord
Het  overige  gaat  naar  wettelijk  bepaalde  kosten  zoals  overhead,  reiskosten  vergoeding  en 
scholingskosten.
 
Vraag 3
De HHT zal afgeschaft worden en het budget zal worden ingezet om de oplopende kosten in de 
huishoudelijke zorg te dekken. 
In hoeverre staat het college open om te onderzoeken of het budget wat ingezet werd voor HHT te 
behouden voor extra huishoudelijke hulp specifiek voor mantelzorgers? 
Een dergelijke regeling kan helpen om mantelzorgers te ontlasten waardoor zij overeind blijven. Dit 
voorkomt zwaardere en duurdere zorg.

Antwoord
Sinds de start van de Wmo is wettelijk bepaald dat mantelzorgers die overbelast dreigen te raken in 
aanmerking kunnen komen voor een Wmo voorziening. 
De HHT regeling is destijds ingevoerd om de werkgelegenheid op peil te houden (dit was ten tijde van 
de  40%  bezuiniging  die  heeft  plaatsgevonden  op  de  huishoudelijke  hulp)  en  had  niet  als  doel 
mantelzorgers  te  ondersteunen,  hier  is  in  Ridderkerk  wel  voor  gekozen  om  het  ook  voor  deze 
doelgroep in te zetten. Het is niet bij  gehouden in hoeverre deze doelgroep ook daadwerkelijk  hier 
gebruik  van maakt.  Het beeld is  dat  de HHT vooral  ingezet wordt  aanvullend op de algemene of  
maatwerkvoorziening huishoudelijke hulp.

Naast het inzetten van Wmo voorzieningen ter voorkoming van overbelasting bij mantelzorgers zijn er  



diverse mogelijkheden in het  kader van respijtzorg, ondersteuning vanuit  welzijn en 
diverse andere activiteiten. Eind 2019 komt er een bespreekstuk over een inhoudelijke heroriëntatie  
van producten van stichting Facet waar mantelzorgondersteuning een onderdeel van vormt met daarbij  
de mogelijke en gewenste ondersteuning.

 
Vraag 4
Het college geeft in de TURAP aan hoe de dekking gevonden wordt. Denkt het college om hiervoor de 
reserves sociaal domein te gebruiken?

Antwoord
Nee, het onttrekken van deze middelen uit de reserves is slechts een incidentele oplossing daar waar  
de extra benodigde middelen structureel nodig zijn.

Vraag 5
Waarom is er niet gekozen om geld te gebruiken van de extra budgetten die verleden jaar zijn 
toegezegd aan het sociaal domein?

Antwoord
Ervan uitgaande dat u de extra budgetten bedoeld die toegezegd zijn in het kader van “het fundament” 
dan zijn dat middelen die bedoeld zijn voor de bedrijfsvoering van het sociaal domein en de benodigde 
transformatie en niet voor financiering van ingekochte Wmo dienstverlening zoals de huishoudelijke 
hulp.

Vraag 6
De gemeente denkt om op korte termijn over te gaan naar andere vorm van aanbesteden. Welke 
termijn wordt aan gedacht?

Antwoord
In 2020 gaat  een nieuwe aanbesteding plaatsvinden waarbij er mogelijk een combinatie gemaakt gaat 
worden tussen huishoudelijke hulp en begeleiding.

Vraag 7
De gemeente denkt er aan om bij een nieuwe aanbesteding over te gaan naar een andere vorm van  
aanbesteden. Wat zijn de te verwachten voor- en nadelen van een andere vorm?

Antwoord
Op dit  moment is nog niet duidelijk welke vorm van aanbesteden past bij  een toekomstbestendige 
manier van werken en inkopen. Eind 2019 leggen we de mogelijke (inkoop)scenario’s en inhoudelijke 
kaders aan u voor ter besluitvorming. 

Vraag 8
Op welke  manier  en  op  welke  momenten  wordt  de  raad  meegenomen in  het  nieuwe  traject  van 
aanbesteden?

Antwoord

Zie antwoord 7.


